

Then the Members severally gave their Ballots to the Speaker, and the balloting being over, the Speaker cast up the number of Ballots, and reported to the House that the majority of the Ballots had fallen on the following Members, viz :—

The Honorable

Messrs. *Cuthbert,*
Debartzch,
Bell,
Moffatt,
De St. Ours,
McGill,
Joliette.

ORDERED, That that the said Members before mentioned be, and they are hereby appointed to compose the said Committee of seven Members, to meet and adjourn as they please.

Members appointed a Committee to consider the privileges of this House, and to take order for the due course of the proceedings thereof.

The Honorable *The Chief Justice*, Speaker ;

The Honorable

Messrs. *Ryland,*
Cuthbert,
Grant,
Debartzch,
Bell,
Stewart,
Hatt,
Viger,
Moffatt,
De St. Ours,
McGill,
Malhiot,
Joliette,
Couillard,
Quirouet.

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a Sub-committee to peruse and perfect the Journals of this House.

The Honorable Messrs. *Cuthbert,*
Joliette, and
Quirouet.

To meet and adjourn as they please.

It was moved to resolve.

That the Postage of all Letters and Manuscripts addressed to any Members sitting in this House during the Session, be paid by the Clerk thereof, and charged in the Contingent Accounts of this House.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

ORDERED, That the several Writs of Prorogations which have issued since the last Session, be entered at large in the Journals of this House, immediately before the entries of this day.

Alors chacun des Membres a donné sa Ballotte à l'Orateur, et le Ballotage étant fini, l'Orateur a compté le nombre des Ballottes, et a fait rapport à la Chambre que la majorité des Ballottes avoit été en faveur des Membres suivans, savoir :—

Des Honorables

Messrs. *Cuthbert,*
Debartzch,
Bell,
Moffatt,
De St. Ours,
McGill,
Joliette.

ORDONNE, Que les Membres ci-dessus nommés soient, et ils sont par le présent nommés pour composer le dit Comité de sept Membres, qui s'assemblera et s'ajournera à loisir.

Membres commis pour examiner les Privilèges de cette Chambre, et régler le cours de ses procédés.

L'Honorable *Juge en Chef*, Orateur ;

Les Honorables

Messrs. *Ryland,*
Cuthbert,
Grant,
Debartzch,
Bell,
Stewart,
Hatt,
Viger,
Moffatt,
De St. Ours,
McGill,
Malhiot,
Joliette,
Couillard,
Quirouet,

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Membres sous-commis pour examiner et rédiger les Journaux de cette Chambre.

Les Honorables Messrs. *Cuthbert,*
Joliette, et
Quirouet.

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir.

Il a été proposé de résoudre,

Que les frais de Poste pour toutes Lettres, Ecrits et Papiers adressés à aucun Membre siégeant dans cette Chambre, durant la Session, soient payés par le Greffier d'icelle, et chargés dans les comptes contingents de cette Chambre.

La question de concurrence étant mise sur cette motion,

Il a été résolu dans l'affirmative.

ORDONNE, Que les divers Writs de Prorogation émanés depuis la dernière Session, soient entrés tout au long sur les Journaux de cette Chambre, suivant l'ordre de leurs dates respectives, immédiatement avant les entrées de ce Jour.